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Hi!

Wilje dit printen
En ook het rapport van TUD?

Dat zit ook in mijn mail.

EE

van:INENEN <BEXEM © minvws.ni>

Verzonden: zondag 16 januari 2022 22:43

) JEEH @ninvws.ni>;
@minvws.nl>; )

@minvws.n>;EKECNNN)
SEFLN @minvws.nl>; il ) <SEREZEN@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe versie rapportage Delft effectiviteit CTB

Dag allen,

In de bijlage een eerste aanzet. Als morgen besloten wordt de appreciatie naar een later moment te verschuiven, dan kan

worden volstaan met de eerste alinea.

Voor de komende dagen/weken, zie ik in ieder geval de volgende onderwerpen i.r.t. effectiviteit CTB:

1) Appreciatie rapport.

2) Impact op de wetsvoorstellen.

3) Debat donderdag. Is er voor het debat al een nieuwe lijn, of moeten er procesantwoorden worden opgesteld?
4) Uitkomsten modellering zijn afhankelijk van epi-situatie. Willen we de onderzoekers vragen om een update van het

rapport, en zo ja wanneer?

5) Media-aandacht. TU Delft heeft veel verzoeken voor een toelichting gekregen, waaronder Op1 voor morgen. Daarbij
willen onderzoekers de (lastige) materie graag toelichten.

6) buiten verzoek

Groet,
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minvws.nl>;

invws.nl>; )

@minvws.ni>; IIEKECEEND
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe versie rapportage Delft effectiviteit CTB

Dag allen,

In de bijlage de eindversie van het rapport, waarin de laatste opmerkingen zijn verwerkt.

Groet, IED
ECE.
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)EEE© minvws.ni>;
@ minvws.nl>; )

Onderwerp: Nieuwe versie rapportage Delft effectiviteit CTB



1474928

Dag allen,

TU Delft verwacht vanavond de definitieve versie van het rapport met ons te kunnen delen. Zij zijn inmiddels door flink

wat media benaderd (onder meer voor Opl komende maandag), en zouden de bevindingen daar graag toelichten. Ik heb

aangegeven te informeren naar het proces aan onze kant, met het verzoek te wachten met de toelichting tot het rapport is

gepubliceerd.

Vraag aan mijn kant 1s wat er op dit moment al nodig is voor een appreciatie. Ik heb vanaf 1600 1m 1eder geval tijd om de

belangrijkste conclusies samen te vatten, maar vind de impact op de lopende wetsvoorstellen lastig in te schatten.

Aangezien er ook nog wat mterdepartementale afstemming nodig zal zijn, hoor ik graag wat er aanvullend reeds

wenselyk 1s.

Groet, ERE]
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